

MINUTES OF PROCEEDINGS

TUESDAY, MARCH 6, 1984
(9)

[Text]

The Standing Committee on Public Accounts met at 9:37 o'clock a.m. this day, the Chairman, Mr. Doug Lewis, presiding.

Members of the Committee present: Messrs. Clarke (*Vancouver Quadra*), Hovdebo, Kelly, Lewis, Neil, Miss Nicholson, Mr. Yanakis.

Alternate Member present: Mr. Gilchrist.

Other Member present: Mr. Friesen.

In attendance: From the Research Branch, Library of Parliament: Mr. E.R. Adams; Mr. T.A. Wileman.

Witnesses: From the Office of the Auditor General of Canada: Mr. Kenneth M. Dye, Auditor General. *From the Canada Post Corporation:* The Honourable R.J. Marin, Chairman; Mr. R. Michael Warren, President and Chief Executive Officer.

In accordance with its permanent Order of Reference contained in the House of Commons' permanent and provisional Standing Orders, the Committee resumed consideration of the Reports of the Auditor General of Canada for the fiscal years ended March 31, 1981 and 1982 and page 3.4 of Volume II of the Public Accounts of Canada, 1982-83, both concerning the Canada Post Corporation.

Mr. Dye made an opening statement, and with the other witnesses, answered questions.

In accordance with an order of the Committee at the meeting held on January 26, 1984, the Chairman authorized that the following documents be appended to this day's Minutes of Proceedings and Evidence:

Extract of the by-laws of the Canada Post Corporation (*See Appendix "PUBL-3"*).

Letter to the Chairman dated February 14, 1984 from the Minister of Communications respecting the Committee's Fourteenth Report concerning the National Museums of Canada (*See Appendix "PUBL-4"*).

It was agreed,—That the following document be filed as an Exhibit: Report on Performance (November 1982-September 1983) Canada Post Corporation (*See Exhibit "E"*).

At 11:08 a.m., the Committee adjourned to the call of the Chair.

PROCÈS-VERBAL

LE MARDI 6 MARS 1984
(9)

[Texte]

Le Comité permanent des comptes publics se réunit aujourd'hui à 9 h 37 sous la présidence de M. Doug Lewis, président.

Membres du Comité présents: MM. Clarke (*Vancouver Quadra*), Hovdebo, Kelly, Lewis, Neil, M^{lle} Nicholson, M. Yanakis.

Membre substitut présent: M. Gilchrist.

Autre député présent: M. Friesen.

Aussi présents: Du Service de recherche de la Bibliothèque du Parlement: MM. E.R. Adams et T.A. Wileman.

Témoins: Du Bureau du Vérificateur général du Canada: M. Kenneth M. Dye, Vérificateur général. *De la Société canadienne des Postes:* L'Honorable juge R.J. Marin, Président du Conseil d'administration; M. M.R. Warren, Président et Directeur général.

Conformément à son ordre de renvoi permanent contenu dans le Règlement permanent et provisoire de la Chambre des communes, le Comité reprend l'étude du Rapport du Vérificateur général du Canada pour les années financières terminées les 31 mars 1981 et 1982 et la page 3.4 du Volume II des Comptes publics concernant la Société canadienne des Postes.

M. Dye fait une déclaration et, avec les autres témoins, répond aux questions.

Conformément à une motion proposée du Comité à sa réunion du 26 janvier 1984, le président autorise que les documents suivants soient imprimés en appendice aux procès-verbaux et témoignages de ce jour.

Extrait du règlement de la Société canadienne des Postes (*Voir appendice «PUBL-3»*).

Lettre du Ministre des Communications, en date du 24 février 1984, adressée au président du Comité, concernant le 14^e rapport du Comité concernant les Musées nationaux du Canada (*Voir appendice «PUBL-4»*).

*Il est convenu,—*Que le document suivant soit déposé à titre de pièce justificative: «Rapport de rendement (novembre 1982 à septembre 1983) Société Canadienne des Postes.» (*Pièce justificative—E*).

A 11 h 08, le Comité suspend ses travaux jusqu'à nouvelle convocation du président.

Le greffier du Comité

Hugh R. Stewart

Clerk of the Committee